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Møtet ble satt kl. 13.05 på Slora med 15 personer tilstede.  

Leder Linda Botilsrud ønsket velkommen. Innkallingen ble godkjent. Jon Andersen ble valgt til 
møteleder, Ole Mjelva til referent, og Tove Andreassen og Jon Andersen til å skrive under referatet. 
 
Beretning 2020–21 

Lederen gjennomgikk årsberetningen, som ble delt ut. Beretningen ble deretter godkjent.  
Avfallskurven ved Korsveien er fjernet, ønskes på plass igjen. Årets julegrantenning ble gjort uten 
seremoni p.g.a. smittefaren. 

Dialogen med Frogn kommune vil fortsette om bl.a. badebøyer ved Solbukta brygge samt 
toaletthuset på Slora. Det ønskes også en trapp opp på det høyeste svaberget på Slora. 
 
Regnskap 2021 

Kasserer Ole Mjelva gjennomgikk regnskapet, som igjen viste et overskudd – på kr. 9 300. Vi har brukt 
lite penger siste år. Regnskapet ble godkjent. 
 
Handlingsplan  

Lederen gjennomgikk handlingsplanen, som ble godkjent. Eventuell Sankthansfest må bli i små 
grupper uten samling, p.g.a. Corona. Derimot tar vi sikte på en jubileumssamling i august, siden vellet 
fyller 75 år i år. 

Det ble henstilt å minne om helligdagsfreden på søndager (gressklipping og annen støy). 
 
Valg 

Valgkomiteen v/ Nils Vogt foreslo gjenvalg av Linda Botilsrud og Lisbeth Sørby for to år, og det ble 
akklamert. Ole Mjelva, Jan Fr. Pedersen og Ole Jørgen Schreiner sitter til 2022. 

Revisor Grete Nyseth ble gjenvalgt for ett år. Valgkomiteen ble også gjenvalgt. 
 
 
Møtet ble avsluttet kl. 13.45. 

 
 
 
 
 

 
Ole Mjelva 

Tove Andreassen referent Jon Andersen 


